



## REFERAT STYREMØTE

**Tid: 12.11.2015 kl 20:00**

**Sted: Telefonmøte skype**

**Oppmøte: Øyvind, Rita, Ann Kristin, Liv, Jan Vidar og Lisbeth**

**Nytt møte: 16.01.2016**

|    | SAKER   | VEDTAK  | ANSVARLIG   |
|----|---|---|---|
| 1  | Referat fra forrige styremøte <ul style="list-style-type: none"> <li>•</li> </ul>   | <ul style="list-style-type: none"> <li>• Referat fra forrige møte er rettet og godkjent.</li> </ul>   |   |
| 2  | Styret <ul style="list-style-type: none"> <li>• Om Representantskapsmøtet NKK 54?</li> <li>• Bekymringsmelding fra Dyrebeskyttelsen</li> <li>• Engasjement i klubben</li> <li>• Møte i styret</li> <li>• Gratulasjonsmail til Elisabeth dommer</li> </ul>   | <ul style="list-style-type: none"> <li>• Øyvind skriver om dette før fristen 20.november</li> <li>• Styret svarer dyrebeskyttelsen</li> <li>• Øyvind skriver noen ord om at Styret ønsker mer engasjement fra medlemmene.</li> <li>• Styret møtes på Gardermoen/Maura 16.januar.2016</li> <li>• Øyvind sender en gratulasjons mail til henne som ny RR-dommer.</li> </ul> | Øyvind Johansen<br>Hege Nordeng<br>Øyvind Johansen<br><br>Øyvind Johansen |
| 2a | Årsmøte 2016 <ul style="list-style-type: none"> <li>• Skrive varsel om årsmøtet i RR blad (Se Vedlegg)</li> </ul>   | <ul style="list-style-type: none"> <li>• Vedlegg godkjent og sendes til RR-bladet.</li> </ul>   | Rita Aass   |
| 2b | Hengesaker <ul style="list-style-type: none"> <li>• Brukshunds klasser</li> <li>• Digitalt arkiv (Dropbox er foreslått. 99 kr pr mnd med 1000GB kapasitet)</li> <li>• Øke kontingent 1.januar 2016</li> <li>• Forslag til retningslinjer for LP/AG/BRUKS/SPOR (Se vedlegg)</li> </ul>   |   |   |
| 3  | RWC-16  |   |   |
| 4  | Økonomi   |   |   |
| 5  | Avlskomiteen <ul style="list-style-type: none"> <li>• Sak fra AK (Les tidligere kommunikasjon på mail)</li> </ul>   | <ul style="list-style-type: none"> <li>• Øyvind svarer at Styret i RR-klubben stiller seg bak AK's evaluering av saken.</li> </ul>  | Øyvind Johansen   |
| 6  | Utstillingskomiteen <ul style="list-style-type: none"> <li>• Forslag om pokal premie til årets brukshund</li> </ul>   | <ul style="list-style-type: none"> <li>• UK får ansvaret for å skaffe pokaler til dette.</li> </ul>   |   |
| 6a | RR-dagene 2016 <ul style="list-style-type: none"> <li>• Terminlisten sier Østlandet, dette må endres til Trøndelag.</li> <li>• Dommer må bestille:               <ul style="list-style-type: none"> <li>✓ Elisabeth Aune Moseby</li> <li>✓ Edyta Ossowaska</li> <li>✓ Henk Salm</li> <li>✓ Nada</li> <li>✓ Bertil Lundgren</li> </ul> </li> </ul> | <ul style="list-style-type: none"> <li>• UK snakker med NKK og får endret dette.</li> <li>• Styret velger å invitere Elisabeth Aune Moseby til å være dommer, UK sender henne forespørsel.</li> </ul>   | Hege Nordeng  |
| 7  | Mentalkomiteen  |   |   |
| 8  |   |   |   |

|           |   |   |  |
|-----------|---|---|--|
|           | <b>Distriktene</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Ny representant i Østfopld</li> </ul> | <ol style="list-style-type: none"> <li>Henrik Oskar Dalstrøm</li> <li>Ann Kristin A.Nicolaisen</li> </ol> <p>Disse deler på oppgavene</p> |  |
| <b>10</b> | <b>RR-bladet</b>  | Frist til innsending Blad 4 er 20.november  |  |
| <b>11</b> | <b>RR-boden</b>   |   |  |
| <b>12</b> | <b>Nettsiden og FB-profil</b>   |   |  |
| <b>13</b> | <b>Eventuelt</b>  |   |  |

Referent Lisbeth Endresen